
Informace z radnice 

 Za dokončený můžeme považovat proces vykupování pozemků v průmyslové zóně. 

Poslední smlouva je připravena ke schválení v zastupitelstvu. V současné době je 

připravena k podpisu také smlouva se společností E.ON o přeložce distribuční soustavy 

VN. Předpokládaná cena je 1,75 milionu korun, z toho poměrnou část ve výši 262 tisíc Kč 

musíme zaplatit do 15 dnů od podpisu smlouvy, zbytek po zpracování projektové 

dokumentace. 

 Byla podepsána smlouva na dodávku zametacího stroje za 2,8 milionu korun se 

společností SOME Jindřichův Hradec. Jak již bylo několikrát sděleno, akce má být 

spolufinancována z dotace OPŽP ve výši 90%. Rozhodnutí o poskytnutí dotace však ještě 

nebylo vydáno. Budeme věřit, že úředníci na Státním fondu životního prostředí nebudou 

mít výhrady k průběhu výběrového řízení a dotace bude poskytnuta v plné výši. 

V opačném případě bych považoval za nesmyslné v této akci dále pokračovat. 

 Do výběrového řízení na dodavatele stavby druhé části kanalizace v ulici Školní se 

přihlásilo již 20 uchazečů, což by mělo mít příznivý vliv na výslednou cenu, která se 

předpokládá ve výši 2,76 milionu korun. O výsledku budu informovat v příštím čísle 

zpravodaje.  

 Koncem března jsme učinili druhý pokus o získání dotace z ROP na rekonstrukci místní 

komunikace v Podskalí. Před odevzdáním jsme obsah žádosti konzultovali s příslušnými 

úředníky, kteří budou žádost hodnotit. Zpracování žádosti byla věnována maximální 

pozornost, nezbývá než věřit, že tentokrát bude úspěšná. Výsledek budeme znát 

v červenci. 

 Naplno se rozběhly práce na rekonstrukci chodníků a teras zdejší mateřské školy. 

Demontované herní prvky máme v plánu repasovat a umístit na sídlišti Na Hliněnce 

poblíž Jednoty.  

 Bylo vypsáno výběrové řízení na dodavatele na rekonstrukci chodníků v ulicích Hradecká – 

Nádražní a Komenského – Fučíkova. Celkem se jedná přibližně o 690 m2 chodníků, 

předpokládaná cena na jejich opravu je 600 tisíc Kč. 

 O své se hlásí ulice Riegrova. V nedávné době se zde propadla část vozovky. Vzniklá 

kaverna byla hluboká dva metry a došlo k obnažení plynovodního řadu. Vyplavená zemina 

zřejmě postupem času zmizela v blízkém kanalizačním potrubí, jehož stáří je v této ulici 

110 let. Výměnu kanalizačního řadu už nelze dlouho odkládat. 
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